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To: 2 \ EAE @minvws.nl]
From: 2

; )

Sent: Tue 2/9/2021 2:41:18 PM

Subject: RE: Overleg communicatie arbeidsmarkt morgen

Received: Tue 2/9/2021 2:41:18 PM

Vanuit het COVID-team:

Voor het team van EER (Bevorderen Instroom Personeel Corona)
Zorgreservisten en Coronabanen. En regulier af en toe sparren over onze thema’s in de media en een beetje reflectie daarover

tbv strategische communicatie.

Voor het team van (Zorgbonus):
Voor de bonusregeling is het van belang dat wij een vast aanspreekpunt hebben bij communicatie die actief met ons meewerkt. Dit

speelt zowel in de voorbereiding naar de opening van het Pgb-loket als straks als het loket open is. En later dit jaar rond de

bonusregeling voor pbg-Zvw.

ver: [EEEEY IE. (EE) ERE inv.ni

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 10:10

aan: IEE,BE. (EEE) EE iris n>

Onderwerp: FW: Overleg communicatie arbeidsmarkt morgen

Hoi IEHERH
Kun jij bij Covid-team nog nagaan wat hun wensen op communicatie-inzet zijn? Zodat we dat ook goed in beeld hebben

morgen?

dank, IESE
Van: Des EB ED minvws.nl>

omni; IEE EREY
@minvws.nl>

Je vroeg gisteren tijdens het teamoverleg input voor het gesprek met ERE ik a.s. woensdag. Dit gesprek gaat met name

over de capaciteit vanuit communicatie voor MEVA, omdatfERIERY tijdelijk uitgeleend is en 5.1.1d

Je hebt [XE aar eerder over gesproken, waarna deze afspraak ingepland is. Zie bijlage voor de mail met

vraag over de capaciteit die[F§EZ]je in eerste instantie stuurde.

De voortgang van lk Zorg is ook onderdeel van de capaciteitsvraag. Je stelde voor deze woensdag meteen te bespreken. Dat lijkt

ons een goed plan. In principe kunnen we door met lk Zorg, omdat Rijksbreed toch is besloten dat de campagne ook tijdens de

demissionaire periode zichtbaar mag zijn. Alleen tijdens de verkiezingen zou de campagne 2 weken niet mogen lopen. Het eerste

moment voor livegang zou daarom zijn in april, met zoals begin dit jaar afgesproken de focus op werving. Om te beslissen of

livegang in april gewenst is moeten we een aantal randvoorwaarden bekijken:

e  Wensen vanuit VWS/MEVA: Willen we de campagne op korte termijn weer starten (ook met het oog op corona en

verkiezingen)? Zien wij vanuit VWS genoeg mogelijkheden om geinteresseerden door te laten stromen, denk aan aantal

opleidingsplekken voor zij-instromers in de sector. In hoeverre loopt dit door tijdens de lockdown? SEE F-EE heeft

navraag gedaan bijBE zij gaf aan dat er nog wel een enorm tekort is aan stageplekken. Vanuit

onderwijsinstellingen/aankomende studenten/zij-instromers zou het dus niet per se handig zijn om nu de campagne op te

starten. We zijn benieuwd naar jouw idee hierover.

¢  Wensen vanuit het veld/betrokken partijen: We stellen voor deze vraag volgende week dinsdag te bespreken in ons

stakeholdersoverleg. Ook de vraag qua timing
—

gezien o.m. het bovenstaande- zullen we polsen bij de stakeholders.

Groet en tot morgen,
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